
Протокол от съвместното заседание на постоянните комисии на 

23.04.2025г, 14:15 часа 

ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

 

ПРОТОКОЛ №18 за ПК „ФИПКОП“, ПК „УТСГВСЕ“ и ПК „ОбАОбРС 

На 23 април 2025г (сряда) от 14:15 часа в Ритуалната зала на Община Дряново, 

се проведе съвместно заседание на ПК „Финансово-икономическа политика и контрол 

на обществените поръчки“, ПК „Устройство на територията, селско, горско, водно 

стопанство и екология“ и ПК „Общинска администрация, обществен ред и сигурност“. 

На съвместното заседание бяха разгледани следните материали: 

1. Актуализиране състава на Комисия за дейността на „Общински солидарен фонд 

за подпомагане лечението на граждани от община Дряново“ (вх.№07-00-

45/17.04.2025г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. Отс. Н. Киселкова.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Т. Георгиев.) 

2. Определяне на основното трудово възнаграждение на кмета на Община Дряново 

(вх.№07-00-41/15.04.2025г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл. Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. Към решението да се 

добави и начисляване по 1% за придобит трудов стаж и професионален опит за 

всяка прослужена година. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „ОбАОбРС“ подкрепят предложението за решение с 

допълнението към текста, докладваното от Вносителя: към основното 

възнаграждение да се изплаща и по 1% за придобит трудов стаж и професионален 

опит за всяка прослужена година 

ПК „ФИПКОП“: Гласували: ЗА – 4; Против – 0; Въздържал се – 0. 

ПК „ОбАОбРС“: Гласували: ЗА – 3; Против – 0; Въздържал се – 1. Отс. Н. Киселкова. 

3. Определяне на основното трудово възнаграждение на кмета на кметство 

Гостилица (вх.№07-00-42/15.04.2025г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. Предлагаме редакция относно сумата на основното трудово 

възнаграждение  – същото да бъде 2000 лв 

Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „ОбАОбРС“ подкрепят предложението за решение с 

редакцията, докладваното от Вносителя, а именно основната месечна заплата на 

кмета на кметство Гостилица - Юлиана Димитрова Николова, да бъде в размер на 

2000 /две хиляди/ лв, считано от 01.04.2025г. 

ПК „ФИПКОП“: Гласували: ЗА – 5; Против – 0; Въздържал се – 0. 

ПК „ОбАОбРС“: Гласували: ЗА – 4; Против – 0; Въздържал се – 0. Отс. Н. Киселкова. 

4. Определяне на основното трудово възнаграждение на кмета на кметство 

Ганчовец (вх.№07-00-43/15.04.2025г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. Предлагаме редакция относно сумата на основното трудово 

възнаграждение  – същото да бъде 2000 лв. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „ОбАОбРС“ подкрепят предложението за решение с 

редакцията, докладваното от Вносителя, а именно основната месечна заплата на 

кмета на кметство Ганчовец – Тодор Стефанов Маринов, да бъде в размер на 2000 

/две хиляди/ лв, считано от 01.04.2025г 

ПК „ФИПКОП“: Гласували: ЗА – 5; Против – 0; Въздържал се – 0. 

ПК „ОбАОбРС“: Гласували: ЗА – 4; Против – 0; Въздържал се – 0. Отс. Н. Киселкова. 

5.  Промяна в щата и увеличаване числеността на персонала в Общинско 

предприятие „Чисто Дряново“ (вх.№47-00-24-1/23.04.2025г) Вносител: Трифон 

Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 
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Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 1.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 3; Против – 0; 

Въздържал се – 1. Отс. Н. Киселкова.) 

6.  Определяне на основното трудово възнаграждение на кмета на кметство Царева 

ливада (вх.№07-01-250/23.04.2025г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. 

Докл.: Красимир Димитров – директор  на Дирекция „МДТБФ“. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 1; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ОбАОбРС“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 3; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Ив. Марев. От заседанието отс. Н. 

Киселкова.) 

Само за ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“: 

7. Писма от Местна инициативна група „Дряново – Трявна – в сърцето на Балкана“ 

за преобразуване на предоставените безлихвени заеми от Общината, след решение 

на ОбС, във финансова подкрепа за дейността на МИГ или в членски внос за 2025г 

към МИГ.  

Докл.: Красимир Димитров - директор в Дирекция „МДТБФ“. При необходимост ще 

бъде подготвено предложение за решение до ОбС за заседанието на 30 април. 

8. Промяна в капиталовата програма за 2025г – два от обектите за целево 

финансиране от републиканския бюджет ще бъдат разделени поради изискване от 

министерството на финансите. Обектите са за основен ремонт на части от три улици 

в Царева ливада (ул. „Стара планина“, ул. Борова гора“ и ул. „Еделвайс“) и в 

Дряново (ул. „Опълченска“, ул. „Поп Харитон“ и ул. „Капитан Райчо“)  

Докл.: Красимир Димитров - директор в Дирекция „МДТБФ“. Проектът за решение ще 

бъде внесен писмено още утре, 24 април, за заседанието на 30 април. 

ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят по принцип предложението за решение. 

9. Изменение и допълнение на Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново /Създаване на 

нов чл.19б в РАЗДЕЛ II - Такса за ползване на пазари, тържища, панаири, тротоари, 

площади, улични платна и терени с друго предназначение/ Докл.: Красимир 

Димитров - директор в Дирекция „МДТБФ“. 

Докл.: Красимир Димитров - директор в Дирекция „МДТБФ“; Тр. Панчев – кмет. 

Проектът за промяна е публикуван в сайта на Община Дряново на 14.04.2025г. 

Предложението за решение ще бъде внесен писмено на 29.04.2025г за заседанието 

на 30 април. 

ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ препоръчват предложената месечната такса да бъде в 

размер на 30,00 лв на кв.м 

10. Предоставяне на безвъзмездно право на управление на имот - публична 

общинска собственост, представляваща Сграда с идентификатор 66977.501.146.1 по 

КК на с. Славейково, общ. Дряново (вх.№61-00-28-1/14.04.2025г) /Във вр. с искане 

на НЧ „Бъдеще-1927“, с. Славейково/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

В залата присъства Силвия Стоянова – председател на читалищното настоятелство. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Т. Георгиев.) 
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11. Откриване на процедура за отдаване под наем, определяне на годишна наемна 

цена и начин за отдаване под наем на част от Поземлен имот с идентификатор 

23947.501.1373 по КК на гр. Дряново с площ 2170 м2, в който попадат сграда с 

идентификатор 23947.501.1373.2, Басейн - голям, Басейн - малък и оборудване по 

опис, находящи се в гр. Дряново, ул. „Бачо Киро“ (вх.№22-00-181-1/15.04.2025г)  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. Предлагам процедурата за отдаване под наем да бъде търг с явно 

наддаване. С тази процедура може да се постигне по-висока цена. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят проекта за решение с 

предложената промяна, а именно: процедурата за отдаване под наем да се проведе 

чрез публичен търг с явно наддаване 

ПК „ФИПКОП“: Гласували: ЗА – 5; Против – 0; Въздържал се – 0. 

ПК „УТСГВСЕ“: Гласували: ЗА – 5; Против – 0; Въздържал се – 0. 

12. Проект за решение относно определяне границите на зоните на гр. Дряново, 

общ. Дряново, за целите на изчисляване на коефициента на местоположение за 

поземлените имоти на територията на гр. Дряново (вх.№07-00-44/16.04.2025г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Красимир Димитров – директор на Дирекция „МДТБФ“. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

13. Определяне на условията за отдаване под наем на земеделски имот от 

Общинския поземлен фонд в гр. Дряново и утвърждаване на годишно наемно 

плащане (вх.№22-00-326-1/28.03.2025г) /Във връзка с искане за наемане на зем. 

земя от Пламен Белчев/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

14. Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен устройствен 

план - парцеларен план (ПУП - ПП) за линеен обект на техническата инфраструктура 

- водопровод от с. Гостилица до напорен резервоар на с. Славейково, общ. Дряново 

(вх.№3-03-3-1/15.04.2025г) /Във вр. с искане на Община Дряново/ Вносител: 

Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

15. Допускане изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на ПУП-ПРЗ) за УПИ V-69 от 

кв.13 по регулационния план на с. Длъгня, общ. Дряново (вх.№3-04-10-

1/07.04.2025г) /Във вр. с искане на Нели Караиванова и Миглена Серафимова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 4; Против – 0; 

Въздържал се – 0. При гласуването отсъства Н. Минчев.) 
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16. Одобряване на проект за частично изменение на подробен устройствен план - 

план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ II и УПИ III от кв. 120 и УПИ I от кв. 121 

по регулационния план на гр. Дряново (вх.№3-38-20-4/15.04.2025г) /Във вр. със 

заявление на Община Дряново и Решение №52 от 29.12.2023г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев; Мариета Енчева – директор на Дирекция „АСОС“. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

17. Одобряване на схема за отдаване под наем на част от имот - частна общинска 

собственост на територията на Община Дряново за лични нужди в УПИ IX-751 от 

кв.90 по регулационния план на гр. Дряново и даване на съгласие за провеждане на 

процедура по отдаване под наем (вх.№22-00-995-1/22.04.2025г) /Схема за отдаване 

под наем на част от общ. имот, гр. Дряново ул. „Ген. Фьодор Радецки“/ Вносител: 

Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

18. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, определяне на 

начална пазарна цена и начин за продажба на имот - частна общинска собственост, 

представляващ Поземлен имот /ПИ/ 537 от кв.50 по плана на с. Гостилица (вх.№22-

00-459-1/22.04.2025г) Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „УТСГВСЕ“ подкрепят проекта за решение с 

предложеното завишаване на началната тръжна продажна цена с 200 лв. Комисиите 

предлагат на ОбС-Дряново да определи начална тръжна продажна цена в размер на 

8760 лв без ДДС (8560 + 200). 

ПК „УТСГВСЕ“: Гласували: ЗА – 5; Против – 0; Въздържал се – 0.) 

ПК „ФИПКОП“: Гласували: ЗА – 5; Против – 0; Въздържал се – 0.) 

19. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения 

на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на подземно водопроводно 

отклонение за захранване на УПИ VI-380 от кв.48 по плана на с. Гостилица, общ. 

Дряново, през улица с о.т.110 – о.т.183 по плана на селото - публична общинска 

собственост (вх.№3-23-13-1/22.04.2025г) /Във вр. със заявление от Георги Добрев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

20. Одобряване на проект за частично изменение на подробен устройствен план – 

план за улична регулация (ЧИ на ПУП-ПУР) за улица с о.т.360 - о.т.361 – о.т.370 по 

регулационния план на гр. Дряново (вх.№3-38-8-6/22.04.2025г) /Във вр. с Решение 

№350 от 28.02.2025г на ОбС-Дряново/ Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община 

Дряново. Докл.: Тр. Панчев. 

Становище: 

ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 

ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. (Гласували: ЗА – 5; Против – 0; 

Въздържал се – 0.) 



Протокол от съвместното заседание на постоянните комисии на 

23.04.2025г, 14:15 часа 

ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

 

21. Заявление от Йоан Асенов за финансово подпомагане на лечение (вх.№22-00-

484/22.04.2025г) За становище: Кмета на Община Дряново; ПК „ФИПКОП“. 

Д. Джеджева - зам.-кмет: Прието е решение да се отпуснат 1500 лв от Общинския 

солидарен фонд, максималната сума която може да се предостави от този фонд. Това 

е възможното за отпускане на средства от общинския бюджет. 

Тр. Панчев: Да подпомогнем популяризирането на кампанията за набиране на 

средствата за лечение. От бюджета на Община Дряново не може да отпуснем повече 

средства, отпускаме максималното възможно от общинския солидарен фонд за 

лечение на наши съграждани. 

 

На заседанието присъстваха още: 

• Трифон Панчев – кмет на Община Дряново 

• Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

• Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

• адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

• Служители на Общинска администрация - Дряново 

Край на заседанието за ПК „ОбАОбРС“: 14 35 часа 

ПК  „Общинска администрация, обществен ред и сигурност“ (ПК „ОбАОбРС“) 

1. Николай Минчев – председател - …………………/п/…………………… 

2. Любомир Йорданов – секретар -  …………………/п/…………………… 

3. Иван Марев – член -    …………………/п/…………………… 

4. Надежда Киселкова-Юмерова – член – отсъства. /Подадена оставка като общински 

съветник на 22.04.2025г./ 

5. Светослав Минчев – член -   …………………/п/…………………… 

 

Край на заседанието за ПК „ФИПКОП“: 15 35 часа 

ПК „Финансово-икономическа политика и за контрол на обществените 

поръчки” (ПК „ФИПКОП“): 

1. Александър Македонски – председател - …………………/п/…………………… 

2. Преслава Йонкова – секретар -   …………………/п/…………………… 

3. Николай Минчев – член -   …………………/п/…………………… 

4. инж. Светослав Минчев –   …………………/п/…………………… 

5. Тодор Георгиев – член -    …………………/п/…………………… 

 

Край на заседанието за ПК „УТСГВСЕ“: 15 35 часа 

ПК „Устройство на територията, селско, горско, водно стопанство и екология” 

(ПК „УТСГВСЕ) 

1. инж. Светослав Минчев – председател - …………………/п/…………………… 

2. Преслава Йонкова – секретар -  …………………/п/…………………… 

3. д-р Владимир Ванев – член -    …………………/п/…………………… 

4. Михаил Ганчев – член -    …………………/п/…………………… 

5. Николай Минчев – член -    …………………/п/…………………… 

Водил протокола: …………………/п/…………………… 

Радослава Вълкова 

 


